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Wloclawek, 6 lipca 2017r.

Pani
Mariola Gaudowska
Radna Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg w sprawie pzegl4du i naprawy chodnik6w na osiedlu Kazimieza
Wielkiego, szczeg6lnie pzy ulicy Zytniej od Polnej do ulicy Bankiei upzeimie informujg, 2e Mielski

Zazqd Uslug Komunalnych i Dr6g widzi potzebg wykonania pzedmiotowych remont6w chodnik6w
jednak2e w zwiEzku z uszkodzeniem chodnika na mo5cie stalowym wszystkie Srodki zostaly pzekazane

na jego remont.
Mielski Zazqd Uslug Komunalnych i Drog zaproponuje wykonanie remont6w w pzyszlych

planach remontowych.

Do wiadomoSci:
1. Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr (0P1K.0003.242.2017)

2. Biuro Rady Miasta
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